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Podvědomí: R. Prokopjuk Online - Ptejte se!

21.7.2011uzi

V našem podvědomí se skrývá síla, která nám může pomoci dosáhnout všech cílů, zbavit nás závislostí a změnit

celý náš život. Ovládá nás, i když o tom ani nevíme .

Jeho sílu využívá k léčbě psycholog Rostislav Prokopjuk. Proslavil se jako ten, kdo "zázračně" odnaučil kouřit mnohé

české celebrity - od Jiřího Bartošky přes Michaela Kocába a Jiřinu Bohdalovou až po Borise Hybnera.

Foto: Žena

Žádný zázrak ani hypnóza

Podvědomí dokáže mnohem víc, než jen pomoci s odvykáním kouření. Může nám pomoci zvládnout věci, na které jen naše

vědomá vůle nestačí. Je jen na nás, zda se jím necháme ovládat nebo ho začneme ovládat sami. Prokopjuk ale vyvrací

představu, že se jedná o hypnózu -  svému originálnímu postupu říká "zpáteční realita".

Ptejte se online

Domníváte se, že by psycholog Prokopjuk mohl pomoci i vám s řešením vašich problémů? Pošlete mu otázku - klidně už nyní, i

když online rozhovor začne v poledne 21. července. R. Prokopjuk bude odpovídat  ve čtvrtek od 12 hodin.
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Rostislav Prokopjuk pochází z Ukrajiny a v ČR působí už dlouho. První ordinaci otevřel před 20 lety v Táboře,  od roku

1998 působí v Praze, kde má Centrum zdraví Aura. Pacientům dokonce poskytuje roční "záruku" na změny, které v jejich

podvědomí probudil.

Otázky již není možno přidávat

Položené otázky

Otázka: "Požadat o to co potřebuje a za to co dostal, poděkovat. A je jedno jakov cestou, autosugesci, autotreninku, nebo

obyčejnou prosbou,myšlenkou nebo modlitbou."

požádat o to KOHO? AUTOR: eduardgolubnyj | 21. 07. 2011 15:42

Otázka: hm, práce s bioenergetickými info, aurami atd. prý není magie?! A že dáváte záruku na "práci", když ani nevíte z čím

přesně pracujete, mluví samo za sebe. AUTOR: frantíkSeverýn | 21. 07. 2011 15:29

Otázka: Jakym zpusobem dokazat jit za svym planem a nebrzdit se? Tyka se to studia, podnikani, zmen v dome atd...mam

plany a potom nemam odvahu nebo energii? je uskutecnit, i kdyz vim ze to ve me je a ze na to mam. Mozna to je problem se

sebevedomim. Dekuji. AUTOR: rose | 21. 07. 2011 15:29

Otázka: Dobrý den, jsem psychicky závislá na svých dospělých dětech a vnoučatech. Pořád se o ně bojím a snažím se jim

pomáhat, až jim to není vhod. Dá se to nějak řešit? Děkuji za odpověď. AUTOR: Marcela | 21. 07. 2011 15:24

Otázka: Dobrý den,

použil jste a nebo používáte tyto metody, myšlení a pozitivní naladění i na sebe sama? Předpokládám že ano, ale byl jste nucen

se sám z něčeho touto metodou vyléčit? Určitě také musíte mít nějaký nástroj, který i vám dá sílu jít dál, nějaký motivační

prostředek. Děkuji vám. AUTOR: Martin F. | 21. 07. 2011 15:23

Otázka: Dobrý den,

jsem epileptička. Lékaři však nevědí, zda jde o nervové onemocnění, nebo jde o psychickou chorobu. Vykazuji část příznaků

od obojího. Lékařskou metodou léčby pokus-omyl už jsem si prošla, však bez výsledku. Chci se zeptat, zda už jste dělal léčení

podobné neupřesněné choroby. Děkuji AUTOR: SF | 21. 07. 2011 15:22

Otázka: V odpovedi na otazku zda podvedomi ovlivnuje neplodnost jste mimo jine napsal "Ditě na urovni astralu dopředu

vybira rodiče a zna svuj osud,domluvte se se s nim at přijde". Jak to udelat? Omlouvam se, pokud to zni jako hloupa otazka.

Predem dekuji. AUTOR: Jitka | 21. 07. 2011 15:10

Otázka: dobrý den, podnikám a mám otevřenou 2.pobočku ve stejném městě a pořád si přeji, aby prosperovla, a mám přání,

které si každý den ráno a večer vizualizuji, ale pořád se v pobočce nedaří, myslíte si, že je tam v pozadí mého myšlení nějaká

obava, dělám to tak již od 1.1.2010 AUTOR: chania | 21. 07. 2011 15:04

Otázka: Zdravím!Moje minulost mi nedava žit tak jak bych chtěla ted,nejvice strach ze všeho.abych nad tim pracovala s

psychologem musim o tom mluvit,jen že mě se vubec nechce vzpominat.Da se s tim pracovat bez toho abych musela pořad

probirat minulost?Děkuji za odpověd. AUTOR: svitlana | 21. 07. 2011 15:04

Otázka: Již několik let se mi nedaří zvládnout nekouřit.Přastanu, vydrží mi to pár dní a pak se vše zase zvrtne. Mohl by jste

mi pomoci? AUTOR: Lucie Novotná | 21. 07. 2011 15:01



Otázka: Dobrý den. Prosím Vás,myslíte,že by jste mi mohl pomoci zhubnout a přestat kouřit? Děkuji za odpověď AUTOR:

Kateřina | 21. 07. 2011 14:57

Otázka: Dobrý den, prosila bych o radu, jak dítě odnaučit cucání palce, když se ukládá ke spánku. V průběhu noci jej někdy

vyjme s úst. Do desátého měsíce svého života bylo v kojeneckém ústavu. Myslím, že je to následek nějakého "citového

prázdna". AUTOR: bobule | 21. 07. 2011 14:51

Otázka: Dobrý den, můžete mi, prosím, poradit, jak "vytěsnit" z hlavy nepříjemnou událost spojenou s porodem syna, který

proběhl před 20 lety? Od té doby se léčím na psychiatrii a užívám léky. Za odpověď děkuji. AUTOR: Soňa | 21. 07. 2011

14:51

Otázka: Dorý den, jak zapojit podvědomí - špatně chodím a jsem unavená, jaké afirnace použít? Děkuji AUTOR: jjarka | 21.

07. 2011 14:49

Otázka: kolik sezení je nutné pro "odbourání" kouření, a mohu se zeptat na cenu za jedno sezení? děkuji AUTOR: nada | 21.

07. 2011 14:47

Otázka: Co máte za otázku, jenž nechápete? AUTOR: On | 21. 07. 2011 14:42

Otázka: Nedokážu se odpoutat od místa, kde žiji. Mám nefunkční manželství, rodinu se kterou se nestýkám - nerozumíme si,

nemám to tu ráda, ale stejně se nedokážu posunout dál. Vím, že potřebuji změnu, odstěhovat se, rozvést a začít znovu, jinde,

ale něco "uvnitř" mi neustále brání v tom to udělat.... AUTOR: Jana | 21. 07. 2011 14:40

Otázka: Dokážete člověka zbavit obav z budoucnosti? Lze docílit opaku, například, že se člověk těší, že bude o rok starší?

AUTOR: Milos | 21. 07. 2011 14:31

Otázka: Dobrý den, mohl byste pomoci mému dospělému synovi, který má Crohnovu chorobu a revmatoidní artrozu?

Probémy jsou nyní léčeny bioléčbou Humirou...je nějaká šance nad touto šílenou nemocí vyhrát synovým podvědomím?

Děkuji.M. AUTOR: Míša | 21. 07. 2011 14:21

Otázka: Pane Prokopjuku, děkuji za odpověď na mou otázku. S chutí jsem se zasmála, máte smysl pro humor: Když nemám

co dělat, tak si nějakou práci najdu. Tlustá nechci být a jsem. Opsala jsem si na Vás tel.číslo a zavolám. Není to tak

jednoduché. AUTOR: janka.t@centrum.cz | 21. 07. 2011 14:20

Otázka: Dobrý den,

pronásleduje mě minulost.Stále se mi v myšlenkách vrací křivdy,které mi někdo způsobil,chyby,které jsem udělal já i věci,které

jsem udělal co možná nejlépe a v dobré víře,ale okolí to vyhodnotilo jinak.

Kladu na sebe velké nároky a v práci i doma jsem ve velkém stresu.

Poraďte,prosím. AUTOR: CD | 21. 07. 2011 14:19

Otázka: jE MOŽNÉLÉČIT POMOCÍ PODVĚDOMÍ SCHIZOFRENII ?děkuji. AUTOR: Slávka | 21. 07. 2011 14:18

Otázka: Dobrý den,poslední 3 roky se mnou můj život hodně diskutoval a já ho neposlouchala.Tak mě zastavil s hlubokou žilní

trombózou.Člověk se má naučit říkat ne,nenechat se vysávat od ostatních a dělat věci, které mu dělají dobře na duši.Třeba si

koupit ty červené šaty. Děkuji za všechny vaše rady. AUTOR: Eva | 21. 07. 2011 14:16

Otázka: prosím,jak zlepšit zrak pomocí podvědomí?DĚKUJI !!! AUTOR: Slávka | 21. 07. 2011 14:15



Otázka: Dobrý den pane Prokopjuk,

chtěla bych se Vás zeptat, zda-li můžete pomoci při problémy s otěhotněním, tedy s údajnou neplodností.

Děkuji za Vaši odpověd a přeji hezký den. AUTOR: Martina | 21. 07. 2011 14:07

Otázka: Dobry den, mam jiz jedno dite, ale nedari se mi znovu otehotnet. Kdysi davno mi kartarka rekla, ze budu mit jen

jedno dite. Zrejme z toho mam nekde v podvedomi blok. Muzete mi, prosim, poradit, jak se ho zbavit? Dekuji. AUTOR:

Jitka | 21. 07. 2011 14:01

Otázka: Dobrý den, už dva roky se snažím otěhotnět můj partner i já jsme v pořádku bylo mi řečeno, že problém je v psychice

(psychický blok)- dá se tento blok odstranit?Děkuji AUTOR: H | 21. 07. 2011 13:54

Otázka: Dobrý den, chtěla jsem se zeptat, je mi 48 let, studuji dálkově vysokou školu a nedaří se mi udělat jednu velmi

důležitou zkoušku a to ne že bych neznala látku, ale z reakce zkoušejícího. Je nějaká rada nebo pomoc ji zvládnout? AUTOR:

Dáša | 21. 07. 2011 13:52

Otázka: jak přestat kouřit a pít po infarktu vše pouze příložitostně.děkuji AUTOR: Zdenka | 21. 07. 2011 13:51

Otázka: Dobrý den,můj přítel se rozvedl(částečně kvůli mě).Díky rozvodu zažil spoustu smutku a zklamání.Ale od té doby to

jde s ním z kopce,špatně spí,je k sobě velmi kritický.Jeho sen je obchodovat na burze,dokonce se o to několikrát pokoušel,ale

vždycky o všechny peníze přišel.I když vím,že na to má. AUTOR: Andrea | 21. 07. 2011 13:48

Otázka: Dobrý den, je možno touto technikou ovlivnit-odstarnit nevolnosti z cestování v dopravních prostředcích, na lodi, v

moři...prostě všude tam, kde se to semnou houpe, točí. Bohužel mě tyto nevolnosti omezujou a jsou opravdu hodně silné.

AUTOR: Dáša | 21. 07. 2011 13:40

Otázka: Dobrý den, prosím dá se prostřednictvím podvědomí zlepšit imunita organizmu, mám často kašel, který dlouho trvá.

Dále hypermobilní klouby a syndrom karpálních tunelů na rukách. Děkuji. AUTOR: Václav | 21. 07. 2011 13:38

Otázka: Dobrý den, prosím, pane Prokopjuku, syn už je ze sebe tak zoufalý, že řekl, že nechce žít. Ne pravidelně, ale z času

na čas se opije a pak udělá něco, čeho pak lituje a je pozdě.Je už sám ze sebe zoufalý.Nedá se k Vám objednat?Prosím.hana

Venturová AUTOR: venth@seznam.cz | 21. 07. 2011 13:31

Otázka: Dobrý den,

velmi zajímavé a docela tomu věřím. Ale jak to funguje, a zdali vůbec, při vážné nemoci. Děkuji Zoja AUTOR:

zoja.d@seznam.cz | 21. 07. 2011 13:29

Otázka: Dobrý den, za 4 týdny mne čeká výměna kyčelního kloubu. Mám pochopitelně strach. Již delší dobu nespím,mám

černé myšlenky, zda nenastane nějaká komplikace.Poraďte,jak to zvládnout AUTOR: Hana | 21. 07. 2011 13:23

Otázka: Stále mě provází sylné rýpání v hlavě. Prášky nezabírají. Co to může být?

Děkuji. AUTOR: Petr | 21. 07. 2011 13:19

Otázka: Dobrý den, ráda bych využila Vaší metody - pomoci při odvyknutí kouření, jak se muhu s vámi kontaktovat, kolik to

stojí a tak. Budu mít nějaké následné potíže, např. přibírání na váze?

Děkuji velice Hanka AUTOR: Hana | 21. 07. 2011 13:12



Otázka: Jde naladit podvědomí pozitivně?

Děkuji. AUTOR: Honza | 21. 07. 2011 13:10

Otázka: mám každou noc živé sny většinou děsivé, křičím ze spaní a ráno jsem vyčerpaná ,jako bych žila 2 životy AUTOR:

petra | 21. 07. 2011 13:06

Otázka: Prosím co by mi pomohlo, když mě pro nemoc kloubů a páteře bolí téměř každý pohyb. Klouby, nohy, ruce, páteř.

Nemám moc sílu v nohách ani rukách. Děkuji AUTOR: Patrick | 21. 07. 2011 13:06

Otázka: Prosím o odpověď, jak se zbavit nebo aspoň zmírnit chronické nemoci. Revma, artritídu, apnoe, alergie, zažívání.

Děkuji AUTOR: Stanislav | 21. 07. 2011 13:05

Otázka: Prosím, dá se odstranit "vdovský hrb"? Vdova nejsem, ale hrb a kulatá záda mám již od dětství. Moc děkuji. Heký

den. AUTOR: Alena | 21. 07. 2011 13:03

Otázka: Dobrý den, jak si nejvíce posílit psychiku, dále dá se vyléčit Chronova choroba? AUTOR: Josef | 21. 07. 2011 13:01

Otázka: prosím, dá se vaší metodou léčby také pomoci člověku zvládnout vlastní výbušnost? Kde je možné vás nnavštívit a

jaké jsou ceny,Děkuji AUTOR: dajina | 21. 07. 2011 12:58

Otázka: Dobrý den, mám problém s ovládáním své nálady. Jsem hodně citlivá a špatnou náladu neumím potlačit. Často

jednám i v afektu kdy dělám věci, kterých potom lituji. Pořád se o to pokouším, ale bez úspěchu. Dost mi to na sobě vadí a

mému okolí to taky není příjemné. Děkuji AUTOR: Alena | 21. 07. 2011 12:56

Otázka: Dobry den ,potřebuji zhubnout (-problemy s klouby ) vim jak bych si mela upravit svuj jidelnicek,ale vydrzim s tim

maximalne 2-3dny ...poradite ,dekuji AUTOR: kytka | 21. 07. 2011 12:55

Otázka: Dobrý den,můžete mi prosím poradit jak na závoslost na sladkém?děkuji Adina AUTOR: Adina | 21. 07. 2011 12:55

Otázka: Dobrý den, prosím, dá se vyléčit epilepsie? Děkuji za odpověď. AUTOR: Jarmila | 21. 07. 2011 12:51

Otázka: Dobrý den,prosím je možné mi pomoci s problém,který mne trápí!Jsem ženatý 33 let, ale mám potřebu sexuálního

styku s muži.Manželka nic neví a nic netuší.Můžete mi pomoci?

Děkuji za odpověď. AUTOR: Ivan Petrohradský | 21. 07. 2011 12:50

Otázka: Dobrý den, Vaše centrum se jmenuje Aura. Existuje věrohodný způsob, jak nakreslit, vyfotit nebo jinak zaznamenat

auru člověka na papír? Děkuji, Bára AUTOR: Bára | 21. 07. 2011 12:50

Otázka: Dobrý den,

mohu nějakým způsobem ovlivnit strach z opuštění stávajícího zaměstnání a hledání nového? Pořád se z nynější práce nemohu

,,odtrhnout´́  a lpím na jistotách. AUTOR: Zuzana Pokorná | 21. 07. 2011 12:45

Otázka: Prosím, jak se zbavit bolestí páteře, malých i velkách kloubů? Mirka AUTOR: Prokopjuk | 21. 07. 2011 12:43

Otázka: Dobrý den.Prosím jáká je cena jednodo sezení u Vás .

Děkuji AUTOR: Karel | 21. 07. 2011 12:43



Otázka: Dobry den,

da se pomoci podvedomi zbavit nocniho pomocovani u 6-ti leteho syna. 

Dekuji za odpoved. AUTOR: marketa | 21. 07. 2011 12:42

Otázka: Dobrý den, 

přečetla jsem spoustu knih, některé věci se mi daří ovládat, ale pořád ještě nemám tu dokonalou svobodu a nevím jak na to.

Prostě pořád mě svazují lidé od kterých se chci odpoutat a nevím si s tím rady. AUTOR: Majka | 21. 07. 2011 12:39

Otázka: Zdravím pane Prokopju.Bohužel už zase kouřím.Terapie mi nevydržela.Naposledy jsem u Vás byl v roce 2005.Co

dál?Mam obavu,že pokud se podaří přestat tak budu tloustnout.Jaká je pomoc?

Děkuji. AUTOR: Lubor Bartoš | 21. 07. 2011 12:37

Otázka: Dobrý den, je mi (pouhých) 20 let, ale začala jsem mít problémy s páteří a migrény, doslova se mi zhnusil svět a

každý další den vždy jen přetrpím ...nebaví mě život. Co s tím jde dělat? Děkuji AUTOR: Lenka  | 21. 07. 2011 12:35

Otázka: Co si myslíte o knize / filmu Tajemství? AUTOR: Bára | 21. 07. 2011 12:35

Otázka: Mám možná netypickou otázku: jsem hubený, jak přibrat? Může to souviset s podvědomím? AUTOR: Mirek | 21. 07.

2011 12:33

Otázka: Dobrý den chci se zeptat zda se dá mocí podvědomí léčit i nějaká choroba? AUTOR: Zdenka | 21. 07. 2011 12:28

Otázka: Dobrý den,ačkoliv se stále snažím vylepšit svou finanční situaci,stále se nedaří a situace se spíše zhoršuje.Přitom

pracuji-práce mne moc baví a k tomu podnikám. Mám pocit,že čím více myslím na peníze,tím je jich méně.Můžete mi

poradit,případně dát na Vás spojení? Děkuji Hanka AUTOR: hannkazmostu | 21. 07. 2011 12:26

Otázka: Dbrý den, bude mi 51 let. Od 1. porodu v roce 1979 trpím anxiozně depresivním syndromem. V posledních měsících

se objevují ranní úzkosti, velmi nepříjemné. Hodně kouřím a na snížení stresu /povolání - manažer/ mi lékař doporučil červené

víno večer. Není to nebezpečné? Děkuji. AUTOR: Libuše | 21. 07. 2011 12:24

Otázka: Dobrý den, velice rád bych se zbavil závislosti na cigaretách, ale stále se mi to nedaří. Žádná metoda není dost

účinná, popř. nevydrží dlouhodobě. Můžete prosím popsat alespoň částečně jak by mi vaše metoda mohla pomoci ? AUTOR:

Martin Hajnal | 21. 07. 2011 12:23

Otázka: působíte také v Brně? AUTOR: zdenka | 21. 07. 2011 12:19

Otázka: Dobrý den,

cca 5 let trpím nespavostí a šíleným vyčerpáním,přestože vnější realita mi umožňuje odpočinek.Lze se z tohoto příšerného

stavu dostat ovlivněním podvědomí?

Děkuji za odpověď a přeji vše dobré.P AUTOR: Petra | 21. 07. 2011 12:19

Otázka: Je možné drogově závislému pomoc vaší metodou ? AUTOR: Jana Míčová | 21. 07. 2011 12:16

Otázka: Dobrý den,

již rok mi lékaři vnucují diagnózu Roztroušení sklerózy. Všechny nálezy jsou hraniční a tak by mě rádi preventivně nacpali

všemožnými léky. Já si však myslím, že RS je typicky nemoc, která vzniká v podvědomí a že je člověk schopen sám její

vznik/zánik a průbeh ovlivnit. Co si myslíte vy? AUTOR: Eva | 21. 07. 2011 12:15



Otázka: Když člověk ví co chce, pomalinku ne přímou cestou jde si za tím. Je to posedlost nebo určitý stav podvědomí?

AUTOR: Jitka | 21. 07. 2011 12:13

Otázka: Dobrý den, moje podvědomí přestalo správně pracovat a dává mi samé negativní informace, již jsem z toho velmi

unavená a navozuje to samé autoimunitní poruchy. Prosím o radu, jak jej uvest do pozitivní polohy.Děkuji, Jitka AUTOR:

jitka | 21. 07. 2011 12:11

Otázka: Dobrý den, prosím, poraďte. Je mi 68 a trápí mne letitá nespavost, která mne velmi vyčerpává. Jedná se o

dlouhodobé stresové situace, které ovlivnily partnerský život a o celoživotní problémy s pletí. Při řešení problémů mám

pochybnosti, jestli jednám správně a trpí tím i mé sebevědomí. Děkuji. AUTOR: marie.slezrova@seznam.cz | 21. 07. 2011

12:11

Otázka: Dobry den chtela bys som sa zeptat kdyz clovek je neustalNE NERVOZNI MUZE DAKA NERVOZITE

PRIBIRAT DEKUJI. AUTOR: zuzana | 21. 07. 2011 12:08

Otázka: Po depresi,při které jsem postupně vůbec nespala a najedla, mi byl nasazen lék,po kterém jsem jedla nezřízeně,

obzvlášť těsně před spaním a přibrala jsem 20 kg.Teď již rok beru jiná antidepresiva,po nich tolik nejím, zhubla jsem asi 5

kg,ale dál to nejde, před spaním stále jím,což jsem dřív nejedla. AUTOR: JanaK | 21. 07. 2011 11:58

Otázka: Dobrý den,

jak je možné urychlit pozitivní změny a využít k tomu podvědomí?

Prosím o konkrétní návod.

Chceme stavět RD a současně chci lepší a skvěle placenou práci. (chci se více věnovat své dcerce (15měs); a partnerce)

Děkuji AUTOR: Stanislav | 21. 07. 2011 11:57

Otázka: Přestala jsem kouřit a začala nabírat kila. Jak se zbavit nadváhy? Je lepší znovu začít? AUTOR: Jaroslava-R | 21.

07. 2011 11:51

Otázka: pane Prokopjuku,je možné se přes své podvědomí začít mít rád?můj životní problém je,že se prostě nemám

ráda,vidím sama sebe jako velké klubko negativit.poslední dobou prožívám opravdu těžké období,jsem unavená,bez energie,a

život,který jsem mívala tolik ráda mi připadá,že už ani nemusím žít.Eva AUTOR: hezký den | 21. 07. 2011 11:48

Otázka: super bowl Jersey

http://www.nflinshop.com/Super-Bowl-J erseys/

super bowl Jerseys

http://www.nflinshop.com/Super-Bowl- Jerseys/

super bowl 2011 Jerseys

http://www.nflinshop.com/Super-Bowl- Jerseys/

2011 super bowl Jerseys

http://www.nflinshop.com/Super-Bowl- Jerseys/



super bowl XLV Je AUTOR: ds | 21. 07. 2011 11:41

Otázka: Dobrý den,

pořádáte nebo budete pořádat kurz, ve kterém se může člověk sám naučit pracovat se svým podvědomím, popř. se o to

snažit? Je nějaká literatura, kterou byste doporučil? Děkuji AUTOR: libča | 21. 07. 2011 11:38

Otázka: Prosím, poraďte, jak vzbudit samo - uzdravovací sílu AUTOR: Dabara | 21. 07. 2011 11:36

Otázka: Lze pomocí podvědomí léčit deprese? AUTOR: ILona | 21. 07. 2011 11:35

Otázka: Mých několik známých prošlo Vaší "odvykací kůrou". Byli to opravdu silní kuřáci a pokud vím ani jeden od té doby

nekouří. Bylo to v začátcích Vašeho působení v Táboře, takže je to již několik let. Neplánujete zřízení pobočky zpět do

Tábora? AUTOR: Renata | 21. 07. 2011 11:35

Otázka: Dobrý den, chtěla bych se zeptat jestli jde o podobnou metodu jaká se používá v Kyneziologii? Děkuji AUTOR:

Lenka | 21. 07. 2011 11:34

Otázka: Mohu ovlivnit podvědomí své dcery, aby mi umožnila vídat se častěji s vnoučaty, ať už tak, že by mě k nim častěji

pozvala nebo k nám víckrát jezdila s rodinou na návštěvy ? AUTOR: Iva Slámová | 21. 07. 2011 11:28

Otázka: Dobrý den,

prosím o radu, jak se zbavit psychické závislosti na nefunčním partnerském vztahu(přes rok se rozhoduji- mozek ví, emoce to

vidí jinak) a zároveň jak si vypěstovat sebedůvěru? Vidím,že toto není spojeno se vzděláním ani s úspěšností v práci.

Velmi děkuji za odpověď a pěkný den Katka AUTOR: Katka | 21. 07. 2011 11:27

Otázka: Používáte poznatky z knihy Moc podvědomí od dr. J. Murphyho - a doporučil by jste ji k sebevzdělání? Děkuji za

odpověď... :-) AUTOR: Eliška | 21. 07. 2011 11:27

Otázka: Jak správně uložit "požadovanou záležitost" do podvědomí, aby se zrealizovala? Za jak dlouho / měsíc, rok/se

"požadavek" zrealizuje? AUTOR: Jinil | 21. 07. 2011 11:21

Otázka: Může podvědomí ovlivňovat neplodnost? AUTOR: Lucka | 21. 07. 2011 11:18

Otázka: Dobrý den,

ráda bych se Vás zeptala, kolik sezení popř. návštěv je zapotřebí k odnaučení kouření. Jsem z Ostravy. Děkuji AUTOR:

akraj | 21. 07. 2011 11:13

Otázka: Dobrý den. Jak tedy probouzíte podvědomí, pokud se nejedná o hypnozu. A bylo by možné téhož , čeho dosahujete

Vy dosáhnou pomocí autotreningu?

Děkuji. AUTOR: jarda | 21. 07. 2011 11:12

Otázka: je možné odbourat přílišnou zodpovědnost, kdy člověk nemůže ani klidně spát, aniž by myslel na pracovní či rodinné

záležitosti. V mnohých případech to nejsou ani podstatné věci, nebo dokonce se dají dobře vyřešit, přesto mysl s tím bojuje.

AUTOR: Jarda L. | 21. 07. 2011 11:08

Otázka: Sdělujete poté svým "pacientům" jméno/a démona/nů, se kterým/i jste se ne/dohodl? AUTOR: frantíkSeverýn | 21.



07. 2011 11:05

Otázka: Umíte diagnostikovat na dálku jako sušický páter František Ferda (léčil rakovinu bezbílkovinnou dietou - dnes

potvrzeno moderními výzkumy) nebo jako ve Vašem rodném prostředí spíše známý Rasputin ? AUTOR: Devitalizace Mudr.

Fortýnem | 21. 07. 2011 11:01

Otázka: Myslíte, že by jste mi Vaší metodou pomohl i zhubnout? AUTOR: Kim | 21. 07. 2011 10:55

Otázka: Můj kolega absolvoval Vaše sezení. Opravdu 1 až 2 měsíce poté nekouřil a kupodivu byl bez sebemenších příznaků a

projevů fyzické závislosti. Poté začal znovu, jelikož je to kuřák z přesvědčení. Ovšem Vy přeci tvrdíte, že už mu cigarety nikdy

chutnat nebudou, nebyla by v tomto více úspěšná hypnóza ? AUTOR: Odvykací léčba Ayahuasca  | 21. 07. 2011 10:51

Otázka: Dobry den,chtela bych se zeptat zda muzete pomoct pri uceni.uz leta ziji v cizine a porad neumim jazyk.nekolikrat

jsem se snazila ucit ale nedokazu se soustredit a bojim se kdyz mam s nekym mluvit hned zcervenam.nikdy jsem nebyla chytra

tak uz to mam mozna dane,ale rada bych znala vas nazor.dekuji AUTOR: Petra | 21. 07. 2011 10:50

Otázka: prosím o radu, zda je u vás možno léčit různé fobie.

Mám problémy -mluvit před více lidmi-třese se mi hlas a jsem nervozní, stejně tak např.při pití kávy ve společnosti apod.

Děkuji

AUTOR: Blanka | 21. 07. 2011 10:42

Otázka: Dobrý den, dají se podvědomě zmírnit porodní bolesti?.. Vím, že je to o pozitivním myšlení ..ale jak toho docílit,

děkuji, hezký den :) AUTOR: Tera | 21. 07. 2011 10:42

Otázka: Dobrý den, chtěla jsem poprosit o radu, jak vyzrát na strach a pocit z toho, že je člověk nemocný, když vlastně je

zdráv?Jak komunikovat s podvědomím, aby konečně přestalo vysílat tyhle věci. Děkuji AUTOR: Simona | 21. 07. 2011 10:42

Otázka: Troufnete si i na léčbu psychických poruch a úzkostí, které jsou způsobeny zážitky z dětství a to i v takových

případech, kdy už na jejich základě došlo v mozku k chemickým změnám vyžadující lékovou kompenzaci ? A co takové dětské

tiky obdobného původu, např. vznikající vlivem rozvodu rodičů. Děkuji AUTOR: Psychofarmaka neléčí podstatu nemoci  | 21.

07. 2011 10:41

Otázka: Dobrý den, mám 2 základní problémy: Když mám moc práce, dostanu panický strach, že to nezvládnu a nejsem

schopná se do ní pustit hned. Odkládám to a řeším na poslední chvíli. Nakonec zjistím, že to nebylo tak hrozné a většinou to

nestihnu z časových důvodů. Stres řeším sladkým a jsem tlustá. AUTOR: janka.t@centrum.cz | 21. 07. 2011 10:38

Otázka: Dobrý den, mam hraniční poruchu osobnosti a již dlouhá léta se s tím snažím něco dělat. skoro nic nepomáhá, pořád

nevím kde začít nebo jak se dobrat k podstatě věci. neměl byste pro mě nějakou radu? co mám načteno, určitě to souvisí s

podvědomím. bud si to nepamatuju nebo to vidím jinak... AUTOR: Janaela | 21. 07. 2011 10:38

Otázka: Je možné se u vás objednat na září s problémy s nadváhou a kolik činí poplatky ?

Neumím si poručit, abych se doma více hýbala.V posilovně mě však cvičit baví,ale zřejmě to nestačí.Mám bohužel potíže s

klouby, takže mnoho běžných cviků dělat vůbec nemohu. I chůze mi dělá potíže-bolesti páteře. AUTOR: Zorka | 21. 07. 2011

10:34

Otázka: Už jsem o něm slyšela achtěla bych se pana Prokopjuka zepta jestli i má nemoc RSsouvisí s mým podvědomím a zda

bych mohla svůj stav do budoucnosti ovlivnit tak aby se nazhoršovala a zda je možno se něj objednat. Děkuji AUTOR:



mvincikova | 21. 07. 2011 10:22

Otázka: Dobrý den,

máte nějaké zkušenosti s léčbou autoimunitních oněmocnění? Mám 20 let cukrovku 1. typu a 3 roky sníženou funkci štítné

žlázy a myslím si, že to nějak souvisí s mým podvědomím. Mohl byste mi prosím poradit?

Děkuji MK AUTOR: michaela.klim@atlas.cz | 21. 07. 2011 10:20

Otázka: Dobrý den,dá se léčit podvědomě kleptománie ? Poznám jednoho co se neovládá ani na veřejnosti a pořád něco cpe

do kapes... AUTOR: Modrá planeta | 21. 07. 2011 10:20

Otázka: Dobrý den, dalo by se s Vaší pomocí zlepšit dceři, má lehkou mozkovou dysfunkci a hyperaktivitu? Děkuji. AUTOR:

Elen | 21. 07. 2011 10:18

Otázka: Dobrý den,

dokázala bych s Vaší metodou zhubnout?

Děkuji za odpověď. AUTOR: almarkova@seznam.cz | 21. 07. 2011 10:16

Otázka: Nedaří se mi pracovat s podvědomím, rozpoznat co mi říká. Chci změnu, která mi pomůže realizovat se a současně

se stát finančně nezávislou. Snažím se být otevřená možnostem a inspiracím, které mi přicházejí, ale nakonec nejsem schopna

je zrealizovat. AUTOR: Šárka | 21. 07. 2011 10:15

Otázka: S přítelem nemůžu dosáhnout orgazmu, dá se to zlepšit prostřednicvím podvědomí. AUTOR: Deni | 21. 07. 2011

10:14

Otázka: Je mi 64 let. Dříve jsem bývala velký pracant.Měla jsem život plný stresu.Pak přišly virové nákazy,3x borelióza a s

tím syndrom chronické únavy,psychic.problémy.Velmi jsem ztloustla a sílí u mě apatie.Problémy mi dělá i úklid

domácnosti.Navíc žiju bohužel sama.Borelióza se mi letos vrátila,nemocnice AUTOR: Mgr.Annaviolet@gmail.com | 21. 07.

2011 10:13

Otázka: Dobrý den,

jde podle Vás, pomocí podvědomí, nastartovat i obnova kloubních chrupavek při artróze? A jak? Děkuji a přeji hezký den.

AUTOR: Zuza | 21. 07. 2011 10:11

Otázka: Dobrý den,mívám různé strachy,neklid a napětí spojené s pocením ve společnosti lidí,na kterých mi záleží-hlavně

mužů,což je překážkou navázat nový vztah,Jsem po 25letém manželství 16roků rozvedená.Dá se problém řešit?Moc děkuji za

radu.Veronika AUTOR: veronika | 21. 07. 2011 10:08

Otázka: Dá se,prosím,pomocí ovládání podvědomí zlepšit nebo odstranit neuroza a psychosomatické potíže?Děkuji AUTOR:

vilema1@seznam.cz | 21. 07. 2011 10:07

Otázka: Dobrý den, mám problémy s bolestmi hlavy,jde to i do zubů,ucha a kloubů,také ekzém s lupy...bolesti jsou stálé a

vždy po probuzení a už mě i budí,zkouším měnit postel a matraci,ale nepomáhá to,snažím se i pracovat na sobě po stránce

duchovní a už jsem z toho zoufalá..děkuji AUTOR: Bohumila | 21. 07. 2011 10:04

Otázka: Dalo by se u vás odnaučit kousání nehtů? AUTOR: Jarmila | 21. 07. 2011 10:04

Otázka: dobrý den,mohl by jste mi pomoci s mužem který má rád víno mam strach o jeho zdraví.Má vysoký tlak.Děkuji za



odpověď. AUTOR: Věra | 21. 07. 2011 10:03

Otázka: prosím , mám dotaz jestli tato metoda je účinna i při učení cizich jazyků u staršich osob. Děkuji za odpovědˇ.

AUTOR: jana.capakova@seznam.cz | 21. 07. 2011 10:00

Otázka: Dobrý den,mám hrozný zlozvyk -koušu si nehty, pokusů a různých rad už bylo nepočítaně, a také bych ráda "

trošičku " zhubla. Dá se s tím něco dělat? Děkuji za odpověď. AUTOR: Míša | 21. 07. 2011 09:59

Otázka: dobrý den, máme problém se synem, který je gembler, on si to uvědomuje, i se léčil v Bohnicích, ale jednou za čas se

prostě neovládne a jde hrát, dá se i toto změnit?, děkuji za odpověď AUTOR: olinaba | 21. 07. 2011 09:53

Otázka: Dobrý den,

jaký je Váš názor na metody p. Josefa Zezulky, který byl asi největším českým biotronikem? AUTOR: Alois Pokorný | 21. 07.

2011 09:51

Otázka: Dobrý den,

dokázala bych s Vaší metodou zhubnout?

Děkuji za odpověď. AUTOR: Dáša | 21. 07. 2011 09:49

Otázka: Dobrý den pane Prokopjuku, jsem na cestě hledání svého podvědomí už delší dobu a pořád bez úspěchu. Existuje

nějaký návod, podle kterého by člověk byl schopen jasně pochopit, co mu vlastně jeho podvědomí říká a kam ho směřuje? A

jak pozná, že je to přesně ono? Děkuji za radu a přeji hezký den. H. AUTOR: Hana | 21. 07. 2011 09:47

Otázka: Dobrý den, 

docela dost mě vytěžuje, že se mi pořád zdají sny o bývalém příteli. Byli jsme spolu skoro osm let a pak jsem to ukončila. Už

má přítelkyni a já se s ní asi pořád nějak srovnávám...ve snech, které se mi opakují, i když už si myslím, že jsem to

přestála...Co s tím? Děkuji AUTOR: Leňa | 21. 07. 2011 09:45

Otázka: Myslíte, že byste mohl něco udělat pro člověka postiženého autismem? AUTOR: mimoza | 21. 07. 2011 09:44

Otázka: Dobrý den,

může za neúspěchy v pracovní oblasti také podvědomí?Tři roky se potácím v neuspěších, je mi dnes 45 let, mám mnoho

zkušeností v oblastech administrativy, a stále se nedaří.Jak tomuto čelit? AUTOR: DanaH | 21. 07. 2011 09:44

Otázka: Dobrý den,často mě bolí hlava.Od páteře,migréna, stres,po požití malinkého množství vína,důvodů je více. Jak se

podvědomě bránit a bolest vytěsnit, odehnat, abych nemusela polykat prášky, které stejně moc nepomohou? Děkuji, Fišarová

AUTOR: fisarkav@seznam.cz | 21. 07. 2011 09:42
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